

NATO RESTRICTED
NATO SECRET

(security classification)

EXTRACT FROM : C-R(67)39
DATE OF DOCUMENT : _____
CONTROL SHEET N° : _____
COPY N° : _____
MEETING HELD : 20-9-1967
FILE N° : _____

II. FUTURE WORK OF THE COUNCIL

31. The CHAIRMAN made the following statement:

Introduction

.....

Future tasks of the Alliance

"On 18th and 19th September, 1967, Sub-Group I of the Special Group discussed the report by the two Rapporteurs dated 11th September, and asked the Rapporteurs to write a final report in the light of these discussions.

"On 25th and 26th September, Sub-Group II will discuss a report from Mr. Spaak which is to be ready this week.

"On 21st and 22nd September, Sub-Group III will meet in Washington to consider Under-Secretary Kohler's report dated 8th September.

"On 14th September, Sub-Group IV discussed Professor Patijn's report. The Professor will edit a final version of his report, in the light of points raised at this meeting. This report is to be ready in some two weeks; no further meetings of the Group are scheduled.

"On 11th and 12th October, the five Rapporteurs will meet at Ditchley Park to review the four reports and the discussions in the Sub-Groups and attempt to harmonise the results; the Secretary General will attend these meetings.

"In the second half of October, or early in November, a meeting of the Special Group should be planned to consider the work done and decide on what is to be submitted to the Ministers in December; we might exchange views here today or next Tuesday about the most appropriate date for this meeting.

NATO RESTRICTED

(security classification)

EXTRACT FROM : C-R(67)39
DATE OF DOCUMENT : _____
CONTROL SHEET N° : _____
COPY N° : _____
MEETING HELD : 20-9-1967
FILE N° : _____

II. PROCHAINS TRAVAUX DU CONSEIL

31. Le PRESIDENT fait la déclaration ci-dessous:

"Introduction

.....

FUTURES TACHES DE L'ALLIANCE

Les 18 et 19 septembre 1967, le Sous-groupe I du Groupe spécial a examiné le Rapport des deux Rapporteurs, en date du 11 septembre, et invite ceux-ci à rédiger un rapport définitif, tenant compte de ces échanges de vues.

Les 25 et 26 septembre, le Sous-groupe II examinera le rapport de M. Spaak, qui sera prêt cette semaine.

Les 21 et 22 septembre, le Sous-groupe III se réunira à Washington pour examiner le rapport du Sous-Secrétaire Kohler, en date du 8 septembre.

Le 14 septembre, le Sous-groupe IV a examiné le Rapport du Professeur Patijn, qui en diffusera une version définitive

tenant compte des questions soulevées en séance. Ce rapport sera prêt dans une quinzaine de jours; aucune autre réunion du Groupe n'est prévue.

Les 11 et 12 octobre, les Cinq Rapporteurs se réuniront à Ditchley Park pour examiner les quatre rapports ainsi que les vues échangées au sein des Sous-groupes, et s'efforcer d'en harmoniser les conclusions; le Secrétaire Général assistera à ces réunions. Pendant la deuxième quinzaine d'octobre, ou au début de novembre, il conviendrait de prévoir une réunion du Groupe spécial pour examiner les résultats obtenus et de décider des questions à soumettre aux Ministres en décembre; peut-être pourrions-nous aujourd'hui échanger des vues sur la date la plus appropriée pour cette réunion.